
28. März bis 1. April
LET’S GO OUT
onto the streets together  
and share God’s love!
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Wilkommen in Berlin 

Lieber Freund, danke, dass du nach Berlin gekom-
men bist.

Wir sind begeistert, dass Gott so viele verschiede-
ne Menschen aus unterschiedlichen Nationen und 
Sprachen zusammenbringt, um den auferstandenen 
Herrn Jesus zu verherrlichen! Wir wissen, dass es 
ein Opfer deiner Zeit und deiner Finanzen ist, hier 
zu sein. Wir beten, dass du eine ewige Belohnung 
dafür ernten wirst, während du an diesem Oster-
wochenende Samen säst, egal ob du die Früchte 
jetzt oder in der Ewigkeit siehst!  

Berlin ist ein multikultureller Hotspot - eine Stadt 
am Umbruch, der Einsamkeit, Gebrochenheit und 
Dunkelheit nicht fremd sind. Wir glauben fest da-
ran, dass Gott eine Erlösungsgeschichte für diese 
Stadt hat, und die beginnt mit der Verkündigung 
der Hoffnung und Freiheit, die nur die Auferste-
hungskraft Jesu bringen kann.  

Lass uns an diesem Osterwochenende und darüber 
hinaus mutig sein und Schritte des Glaubens wagen 
- Er ist mit uns!  

Seid gesegnet 
Das Berliner Oster-Einsatzteam  

Notfallkontakt/Emergency contact: 
+49 157 7538 4006

Welcome to Berlin
Dear Friend, thank you for coming to Berlin.

We are excited that God is bringing together 
so many different people from different nati-
ons and languages to exalt the risen Lord Jesus! 
We know that being here is a sacrifice of your 
time and finances. We pray that you will reap 
an eternal reward as you sow seeds this Easter 
weekend, whether you see the fruit now, or in 
eternity! 

Berlin is such a multicultural hotspot - a city on-
edge, which is no stranger to loneliness, broken-
ness, and darkness. We firmly believe that God 
has a redemption story for this city, and it starts 
by proclaiming the hope and freedom that only 
the resurrection power of Jesus can bring.

Let us be bold and take steps of faith this Easter 
weekend and beyond – He is with us! 

Blessings
The Berlin Easter Outreach Team 

Treffpunkt/Meeting Point 

Hostel

EFG Hasenheide 
Hasenheide 21

10967 Berlin-Kreuzberg

 Hermannplatz

Three Little Pigs Hostel 
Stresemannstraße 66

10963 Berlin

 Anhalter Bahnhof
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Was ist zu erwarten? 
Du warst noch nie auf einer Kurzzeitmission? Du bist in guten Händen! Es wird nicht 
von dir erwartet, dass du vom ersten Tag an mit Fremden sprichst (obwohl du das 
kannst, wenn du willst!). Wir wollen sicher sein, dass du gut ausgerüstet und sicher 
bist, wenn wir auf die Straße gehen - deshalb wird es am Freitag einen Tag mit Schu-
lungen und Workshops geben, an dem du eine praktische Ausbildung in Evangelisation 
erhältst. Wir werden morgens und abends in der Hasenheide zusammenkommen und 
uns auf Andachten, Anbetung, Gebet und den Austausch von Zeugnissen darüber, was 
Gott getan hat, konzentrieren!  Es wird auch die Möglichkeit geben, nach den Sessions 
in Connect-Gruppen gemeinsam mit anderen Gläubigen zu beten.

Wenn es an der Zeit ist, auf die Straße zu gehen, werden sich alle Einsatzteilnehmer 
auf verschiedene Standorte aufteilen: der ikonische Alexanderplatz (ein zentraler Treff-
punkt und Heimat des Fernsehturms und der Weltzeituhr), Hermannplatz (im 
multikulturellen Hotspot Neukölln), der ebenso vielseitige Gesundbrunnen 
im Stadtteil Mitte und der internationale Washingtonplatz, ein Platz 
am Berliner Hauptbahnhof. An jedem Platz gibt es ein wechselndes 
Programm mit Musik, Predigten, Zeugnissen von Menschen (mit 
Livestreaming) und vielem mehr. Wir werden auch Bibeln und 
Literatur in verschiedenen Sprachen verteilen. Das ist deine 
Gelegenheit, mit den Menschen, die vorbeikommen, ins Ge-
spräch zu kommen. Sei offen für den Heiligen Geist - wir 
glauben an viele göttliche Verabredungen!  

What to expect? 
Never been on a short term mission before? You are in good hands! You will not be 
expected to launch straight into speaking with strangers from day one (although you 
can if you want to!) We want to be sure that you are well-equipped and confident 
when we go out onto the streets – that is why there will be a day of training and 
workshops on Friday, where you will receive practical training on evangelism. We 
will have morning and evening sessions at Hasenheide, focused on devotions, wors-
hip, prayer and sharing testimonies of what God has done! There will also be an op-
portunity to pray together with other believers after the sessions in Connect groups. 

When it is time to go out onto the streets, all the outreach participants will split up 
into various locations: the iconic Alexanderplatz (a central transport hub and home 
to the TV tower and world clock), Hermannplatz (situated in the multicultural hot-
spot of Neukölln), the equally eclectic Gesundbrunnen in the Mitte district, and the 
international Washingtonplatz, a square at Berlin´s main train station. Each location 
will have a location leader, and at each square  there will be a rotating programme 
of music, preaching, and people sharing testimonies (with livestreaming), among ot-
hers. We will also be handing out Bibles  and literature in various languages. This is 
your opportunity to strike up conversations with people who are passing by. Be open 
to the Holy Spirit – we are believing for many divine appointments! 

6 7



Programm
Zeit Donnerstag Freitag Samstag Sonntag Montag

7:00 Uhr
Frühstück in der Unterkunft

8:00 Uhr

9:00 Uhr Lobpreis und Andacht
Thema: Finde die richtige Art, 

Menschen zu erreichen

Lobpreis und Andacht 
Thema: Abhängig von  

seiner Stimme

Präsens in verschiedenen 
Gottesdiensten in Berlin

10:00 Uhr
Info über die Einsatzorte

11:00 Uhr

Registrierung/
Einchecken 
(Hostel oder 
Hasenheide)

Schulungsblock
Gebet und Start zum Einsatz 
(eigenes Mittagessen kaufen) 

Ende am Einsatzort  
(bitte beachten!)

12:00 Uhr

13:00 Uhr

Optionaler 
Outreach 
(wird noch 

bekanntgege-
ben)

Mittagessen Mittagessen

optionaler Einsatz 
Hermannplatz

14:00 Uhr

optionaler 
Einsatz 

Hermannplatz 
+ Gesund-
brunnen

Workshops
    

Einsatz Hermannplatz + 
Washingtonplatz 

15:00 Uhr

16:00 Uhr

17:00 Uhr

18:00 Uhr Abendessen Abendessen

Abendessen19:00 Uhr
Willkommen, Lobpreis; 

kurzer Input
Thema: Eine persönliche 

Begegnung mit dem 
auferstandenen Jesus 
(Apostelgeschichte 9)

Anschließend: 
Connect-groups

Lobpreis + Gebetsabend  
Anschließend: 

Connect-groups

Abendessen

Abschlussfeier + Lobpreis 
Anschließend: 

Connect-groups

20:00 Uhr

21:00 Uhr Zeugnisabend + Lobpreis – 
Gebet, Fürbitte 
Anschließend: 

Connect-groups

Time Thursday Friday Saturday Sunday Monday
7:00

Breakfast at the accommodation

8:00

9:00 Worship and devotions
Theme: Finding the right way 

to reach people

Worship and devotions 
Theme: Depending on his 

voice 

Presence in various church 
services in Berlin

10:00
Information about the  

outreach locations
11:00

Registration/
check-in 
(hostel or 

Hasenheide)

Training block 
Off to the outreach, prayer 

(buy your own lunch) 

End at the outreach location 
(please take note!)

12:00

13:00

Optional 
outreach 
(to be an-
nounced) 

Lunch Lunch

optional outreach 
Hermannplatz

14:00

Optional 
outreach 

Hermannplatz 
+ Gesund-
brunnen

Workshops
    

Outreach Hermannplatz + 
Washingtonplatz 

15:00

16:00

17:00

18:00 Dinner Dinner

Dinner19:00
Welcome, worship; short input
Theme: A personal encounter 

with the resurrected Jesus 
(Acts 9)

Afterwards: Connect-groups

Prayer + worship evening
Afterwards: Connect-groups  

Dinner
Closing celebration + worship 
Afterwards: Connect-groups

20:00

21:00 Testimony evening + 
worship - prayer, intercession 
Afterwards: Connect-groups

1.	 Treffepunkt: EFG Hasenheide, Hasenheide 21, Berlin-Kreuzberg 1.	 Meeting point: EFG Hasenheide, Hasenheide 21, Berlin-KreuzbergProgramme

8 9



Partner/Partners 
Obwohl der Berliner Ostereinsatz von OM geleitet wird, ist er vor allem eine Partner-
schaft mit dem Leib Christi! Wir legen Wert auf Einheit im Reich Gottes - wenn wir 
Menschen für Jesus erreichen wollen, brauchen wir den ganzen Leib Christi an Bord! 
Wir werden einige unserer Hauptpartner vorstellen, aber es sind in Wirklichkeit zu 
viele, um sie in dieser Broschüre aufzuführen (siehe die Logos auf Seite 15 von einigen 
der anderen Gruppen, mit denen wir zusammenarbeiten, um Jesus bekannt zu machen). 

While the Berlin Easter Outreach is lead by OM, more than anything it is a partnership 
with the body of Christ! We value unity in the kingdom – if we want to reach people for 
Jesus, we need the whole body of Christ on board! We will introduce you to some of 
our main partners, but there are in reality too many to include in this booklet (see the 
logos on page 15 of some of the other organisations that we are working with to make 
Jesus known.)

Operation Mobilisation Berlin  
OM ist ein internationales Missionswerk, das sich dafür einsetzt, dass eine Gemein-
schaft von Jesus-Nachfolgern in Reichweite aller Menschen auf der Welt entsteht. Das 
Team von OM Berlin wird von David und Ulrike Byle geleitet, die seit fast fünf Jahren 
in Berlin leben, wo sie einen Dienst für die türkische und migrantische Gemeinde auf-
gebaut haben. Davor waren sie mehr als zwanzig Jahre lang als Missionare in Istanbul 
tätig. Der Berlin Easter Outreach wurde 2022 mit der Vision ins Leben gerufen, Gläu-
bige zu mobilisieren, ihren Glauben aktiv weiterzugeben und gleichzeitig Menschen in 
Berlin mit dem Evangelium bekannt zu machen - und welche Zeit wäre besser geeignet, 
um Jesus zu verkünden als Ostern, das Fest seiner Auferstehung!   

OM is an international missions organistaion committed to seeing a community of Je-
sus followers established within reach of every person in the world. The OM Berlin 
team is lead by David and Ulrike Byle, who have lived in Berlin for almost five years, 
where they have been building up a ministry reaching out to the Turkish and immig-
rant community. Before that they were missionaries in Istanbul, Turkey for more than 
twenty years. The Berlin Easter Outreach was started in 2022 with a vision to mobilize 
believers to actively share their faith, while at the same time introducing people in 
Berlin to the Gospel – and what better time to proclaim Jesus than during Easter, 
the very celebration of his resurrection!  
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no limit ist ein Missionswerk, das sich auf die Ausbildung und Befähigung von Christen 
spezialisiert hat. Unser Ziel ist es, Christen praktische Fähigkeiten zu vermitteln, um 
ihren Glauben im Alltag zu leben und gleichzeitig Menschen für Jesus zu gewinnen. Wir 
setzen uns leidenschaftlich dafür ein, dass jeder Christ in seinem Umfeld zum Licht der 
Welt wird und Gottes Liebe auf einzigartige Weise verkörpert. no limit wird am Samstag 
den Alexanderplatz Einsatz leiten.
  
no limit is a mission organization that aims to train and equip Christians to live out 
their faith practically, while also leading people to Jesus. We are passionate about emp-
owering every believer to become a light in their community and embody God‘s love in 
unique ways. no limit will be leading the Alexanderplatz outreach on Saturday. 

Unser Ziel ist, dass christliche Gemeinden entstehen, selbstständig werden und sich für 
die Nächsten in ihrem Umfeld einsetzen. Gelebter Glaube ist unser Kennzeichen. Wir 
setzen uns für Menschen ein, die Hilfe brauchen – in Kinderdörfern und Schulen, aber 
auch in Ausbildungs- und Ernährungsprogrammen. Auf allen Kontinenten, in etwa 22 
Ländern, sind unsere rund 250 Missionarinnen und Missionare im Einsatz. Beim Oster-
einsatz wird die Liebenzeller Mission am Gesundbrunnen ein Willkommenszelt aufbau-
en und den Passanten ein offenes Ohr und Gebet anbieten.
  
Our aim is for Christian communities to be established, to become independent and to 
work for the benefit of their neighbours. Living out our faith is our hallmark. We are 
committed to helping people who need help - in children‘s villages and schools, but also 
in training and nutrition programmes. We have around 250 missionaries working on all 
continents, in around 22 countries. At the Easter outreach, the Liebenzeller Mission will 
run a Welcome Tent at Gesundbrunnen, offering prayer and an open ear to passersby.
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Other partners, among others:

Die Vision des Evangelisationsteams ist klar: Mission! Die Formen können vielfältig 
sein. Der Inhalt ist eindeutig: JESUS, der gekreuzigte und auferstandene. Die Mitglieder 
vom Evangelisationsteam unterstützen mit ihren Möglichkeiten christliche Gemeinden 
und Vereine in ihrer Mission. Für den Ostereinsatz sind sie nach Berlin gekommen, um 
uns mit mehreren Zelten und Bühnenanhängern aus der Region Chemnitz zu unter-
stützen.
  
The vision of Evangelisationsteam is clear: mission! The forms can be diverse. The con-
tent is clear: JESUS, the crucified and risen Lord. The members of Evangelisationsteam 
support Christian churches and associations in their mission to the best of their ability. 
For the Easter Outreach, they have come to Berlin to support us with multiple tents and 
stage trailers from the Chemnitz region. 

Partnerorganisationen - Berlin Easter Outreach 2024
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Training/3steps
 
STEP 1: Ein Gespräch führen
 
Wenn du Menschen mit dem Evangelium erreichen möchtest, musst du zuerst ihre Auf-
merksamkeit erlangen. Dann hör aufmerksam zu, zeige ehrliches Interesse und finde 
einen gemeinsamen Nenner. Du kannst eine Frage oder Anregung in deinem Gespräch 
verwenden, um den Standpunkt der Person herauszufinden. Beginne dein Gespräch mit 
etwas aus dem Alltag. Stelle eine gute Frage oder Anregung, wie zum Beispiel:

1.	 „Hast du schon mal gehört, dass Gott dich liebt?“
2.	 „Darf ich dir von dem besten Ereignis erzählen, was mir je passiert ist?“
3.	 „Weißt du sicher, dass du eines Tages in den Himmel kommst?“
4.	 „Hallo, es klingt vielleicht verrückt, aber ich habe mir vorgenommen,  

heute jemandem etwas Gutes zu tun. Sie sind mir aufgefallen, gibt es etwas,  
wo Sie ein Wunder von Gott brauchen?“

5.	 Biete deine Hilfe an, z.B. „Darf ich Ihnen helfen, den Koffer zu tragen?“
6.	 Starte mit einem Kompliment, lobe z.B. den freundlichen Mitarbeiter  

beim Einkaufen.
7.	 Begrüße eine Person, z.B. an einer Haltestelle, einfach mit einem „Hallo“.
 

DEINE GESCHICHTE

Du kannst deine persönliche Geschichte in drei Hauptpunkten teilen:

1.	 Wie sah dein Leben ohne Jesus aus?
2.	 Wie hast du Jesus kennengelernt?
3.	 Was hat sich seitdem in deinem Leben verändert?

Du könntest auch erzählen, wie du einen Sinn und Zweck für dein Leben gefunden hast, 
wie du Frieden empfangen hast oder wie Gott dich geheilt hat.
 
 
STEP 2: Das Evangelium erklären
 
Gott liebt mich
Gott liebt Menschen so sehr, dass es von Anfang an sein Plan war, mit ihnen befreundet 
zu sein. Damals war auf der Welt alles in Ordnung. Es gab keine Kriege, keine Unge-
rechtigkeit, keine Krankheit und alles war perfekt. Der Mensch lebte mit Gott in Frieden 
und Harmonie.

„Gott sah alles, was er gemacht hatte; und siehe, es war sehr gut.“ 1. Mose 1,31
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Ich lebe getrennt von Gott
Der Mensch entschied sich, seinen eigenen Weg zu gehen, und wandte sich so von 
Gott ab, um unabhängig zu sein. Diese Entscheidung macht uns schuldig vor Gott 
und trennt uns von ihm. Heute sehen wir die Konsequenzen dieser Entscheidung: 
Anstatt, dass wir anstatt in Frieden und Harmonie miteinander leben, gibt es Lüge, 
Hass, Eifersucht, Krankheit und Krieg. Aber noch viel schlimmer ist, dass diese 
Schuld uns ewig von Gott trennt. Das Problem ist, dass der Mensch es nicht aus 
eigener Anstrengung schaffen kann, die Verbindung mit Gott wiederherzustellen.

„Es ist keiner gerecht, auch nicht einer.“ Römer 3,10
 
Jesus gab alles für mich
Wir können uns nicht selbst entschuldigen, doch das, was dem Menschen nicht 
möglich war, hat Gott für uns getan. Weil uns Gott so sehr liebt, hat er den perfek-
ten Ausweg für jeden Menschen, durch den auch du wieder mit ihm in Verbindung 
kommen kannst. Gott bewies diese Liebe, indem er seinen einzigen Sohn, Jesus 
Christus, in die Welt sandte. Als Jesus am Kreuz starb, hat er unsere Schuld, die 
uns von Gott trennt, auf sich genommen. Dadurch hat Gott uns unsere Schuld ver-
geben. Am dritten Tag stand Jesus von den Toten auf, genau wie er es angekündigt 
hatte. Er lebt noch heute und durch ihn ist der Weg zu Gott wieder frei.

„Denn so sehr hat Gott die Welt geliebt, dass er seinen eingeborenen Sohn gab, 
damit jeder, der an ihn glaubt, nicht verlorengeht, sondern ewiges Leben hat.“   
Johannes 3,16

Will ich mit Jesus leben?
Weil Jesus der einzige Weg zu Gott ist und die Vergebung bereits möglich ist, steht 
jeder vor der Entscheidung, diese anzunehmen. Möchtest du auch diese Verbin-
dung zu Gott haben? Möchtest du Jesus in dein Leben einladen und mit Gott leben?

„Denn wenn du mit deinem Mund Jesus als den Herrn bekennst und in deinem 
Herzen glaubst, dass Gott ihn aus den Toten auferweckt hat, so wirst du gerettet.“  
Römer 10,9  
 
STEP 3: Jemanden zu Jesus führen

Die Entscheidung, Jesus nachzufolgen, ist die wichtigste Entscheidung im Leben. 
Stelle die entscheidende Frage: Möchtest du jetzt Jesus in dein Leben einladen und 
um Vergebung deiner Schuld bitten?

Betet gemeinsam dieses einfache Gebet:
 
GEBET

„Jesus, danke, dass du mich liebst. Danke, dass du am Kreuz für meine Schuld ge-
storben bist. Ich glaube, dass du Gottes Sohn bist, von den Toten auferstanden bist 
und heute lebst. Bitte vergib mir meine Schuld, dass ich bis jetzt ohne dich gelebt 
habe! Komm jetzt in mein Leben. Ich möchte dir, ab jetzt, bis ans Ende meines Le-
bens nachfolgen. Amen.“
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NÄCHSTE SCHRITTE

Um ihm bei den ersten Schritten im Glauben zu helfen, tauscht Kontaktdaten aus und 
verabredet euch. Hilf ihm, dass diese vier wichtigen Elemente zum Fundament in sei-
nem Leben werden: Gebet (Reden mit Gott), Bibel lesen (um seinen Willen, sein Wesen 
zu verstehen), Gemeinde (Austausch mit anderen Christen) & Weitersagen (den Glau-
ben im Alltag teilen).

Glaube an den Herrn 
Jesus Christus,  so 
wirst  du gerettet 
werden,  du und  
dein Haus! 
Apostelgeschichte 16,31

Training/3steps 
 
STEP 1: START A CONVERSATION
 
If you want to reach people with the Gospel, you first need to get their attention. Then, 
listen carefully and find a point of contact. You can use a question or suggestion in your 
conversation to figure out the person’s standpoint. Start your conversation with somet-
hing from everyday life. Ask a good question or suggestion, such as:

1.	 “Have you ever heard that God loves you?”
2.	 “May I tell you about the best thing that ever happened to me?”
3.	 “Do you know for sure that you will go to Heaven one day?”
4.	 “Hello, it may sound crazy, but I’ve decided to do something good for someone to-

day. You caught my attention, is there anything you need a miracle from God for?”
5.	 Offer your help, for example, “Can I help you carry your suitcase?”
6.	 Start with a compliment, for example encourage a friendly employee when shopping.
7.	 Greet a person, for example, at a stop, with a simple “hello”. 
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YOUR STORY

You can share your personal story in three main points.

1.	 What did your life look like without Jesus?
2.	 How did you get to know Jesus?
3.	 What has changed in your life since then? 

You could also share how you found a purpose and meaning for your life, how you re-
ceived peace, or how God healed you.
 
STEP 2: SHARE THE GOSPEL

God loves me
God loves people so much that from the beginning, it was his plan to 
be friends with them. Everything was perfect in the world. There 
were no wars, no injustice, no sickness, and everything was 
perfect. Humans lived with God in peace and harmony.

“God saw all that he had made, and it was very good.” 
Genesis 1:31

I am separated from God
Man chose to go his own way and turned away from God to be independent. This de-
cision makes us guilty before God and separates us from him. Today we see the conse-
quences of this decision: instead of living in peace and harmony with each other, there 
is lying, hatred, jealousy, sickness, and war. But even worse, this guilt separates us from 
God forever. The problem is that man cannot restore the connection with God on his 
own.

“There’s nobody living right, not even one. …” Romans 3:10

Jesus gave everything for me
We cannot justify ourselves, but what man cannot do, God has done for us. Because 
God loves us so much, he has provided the perfect solution for every person, through 
which you too can be reconciled with him. God demonstrated this love by sending his 
only Son, Jesus Christ, into the world. When Jesus died on the cross, he took on our 
guilt that separates us from God. Through this, God has forgiven us our guilt. On the 
third day, Jesus rose from the dead, just as he had predicted. He is still alive today, and 
through him, the way to God is open again.

“For God so loved the world, that he gave his one and only Son, that whoever believes 
in him should not perish, but have eternal life.” John 3:16
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Do I want to live with Jesus?
Because Jesus is the only way to God and forgiveness is already possible, everyone is faced with 
the decision to accept it. Do you also want this connection to God? Do you want to invite Jesus 
into your life and live with God?

“If you declare with your mouth, “Jesus is Lord,” and believe in your heart that God raised him 
from the dead, you will be saved.” Romans 10:9

STEP 3: LEAD A PERSON TO CHRIST

The decision to follow Jesus is the most important decision in life. Ask the crucial question: 
Would you like to invite Jesus into your life now and ask for forgiveness of your sins?
Pray this simple prayer together:
 
PRAYER  

“Jesus, thank you for loving me. Thank you for 
dying on the cross for my sins. I believe that 
you are the Son of God, that you rose from the 
dead, and that you are alive today. Please for-
give me for living without you until now! Come 
into my life now. I want to follow you from this 
moment on until the end of my life. Amen.”
 

NEXT STEPS 

To help them take their first steps in faith, ex-
change contact information and meet for a cof-
fee. Help them establish a foundation in their 
life with these four important elements: prayer 
(talking to God), reading the Bible (to unders-
tand His will and nature), community (inter-
acting with other Christians), and sharing the 
faith (sharing their faith in everyday life).

Workshops: Freitag/Friday 29. März,  
14:00 – 18:00 Uhr
Wir sind gesegnet, dass wir viele erfahrene Evangelisten bei uns haben, von denen wir 
lernen können. Ganz gleich, ob dies dein erster Einsatz ist und du keine Ahnung hast, 
wie du ein geistliches Gespräch mit einem Fremden beginnen sollst, oder ob du deine 
Fähigkeiten in einem bestimmten Bereich verbessern möchtest, es wird am Freitag-
nachmittag mehrere Workshops geben, für die du dich im Foyer der Hasenheide an-
melden kannst. 

We are blessed to have many experienced evangelists with us that we can learn from. 
Whether this is your first outreach and you have no idea how to start a spiritual con-
verstaion with a stranger, or you want to hone your skills in a certain area, there will be 
several workshops on Friday afternoon that you can sign up for in the foyer at Hasen-
heide.    
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Next Steps 
Berlin Einsätze 2024
Wenn der Ostereinsatz in dir eine Begeisterung geweckt hat, dann komm doch zu 
einem unserer anderen geplanten Einsätze in Berlin für 2024!

If the Easter Outreach has fanned a flame in you, come along to one of our other 
planned outreaches in Berlin  for 2024! 

25 - 28 April 
10 - 19 Mai 
30 Mai - 2 Juni
28 Juni - 7 Juli
26 Juli - 4 August 

6 - 15 September
19 - 22 September
4 - 6 Oktober
31 Oktober - 3 November

Melde dich bei deinem örtlichen OM-Büro an oder  
sende eine E-Mail an caroline.nicou@om.org, um nähere  
Informationen zu erhalten.

Register with your local OM office, or email  
caroline.nicou@om.org for more information

Anmeldung
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Heute Berlin – 
Morgen die Welt

Einsatz – ab 1 Jahr
z. B. an Bord der Schiffe, in Zentralasien, 
Türkei, Südafrika oder FSJ/BFD in 
Deutschland

Gruppeneinsätze – ab 1 Woche
Gemeinsam mit deiner Small Group oder 
deiner Gemeinde. Plant euren Einsatz mit uns!

Mission Trips – ab 1 Woche
Urlaub mal anders. Entdecke unsere 
weltweiten Möglichkeiten.

REACH – 6 Monate
Jüngerschaftsprogramm mit 
Training & Einsätzen OM Deutschland

+49 (0) 6261 947-0
einsatz.de@om.org

www.om.org/de/gehen

kurzeinsatz.info

MELDE DICH BEI:

KOMM, MACH MIT! 

Einsatz – mit Beruf

Wir brauchen 
Fachkräfte! 
Unterstütze unsere  
Teams mit deiner  
Expertise.

OM Deutschland
+49 (0) 6261 947-0
personal.de@om.org
www.om.org/de

www.om.org/de/search/opportunity
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•	 Arbeite in praktischen Bereichen des Schiffs mit
•	 Lebe in einer großen internationalen Gemeinschaft
•	 Wachse in deiner Jesus-Nachfolge
•	 Verbreite Gottes Liebe bei evangelistischen Einsätzen

Die OM Schiffe Logos Hope und Doulos Hope 
verbreiten weltweit Bildung, Hilfe und Hoffnung.  
Mitarbeiten kannst du für 3 Monate oder ab 1 Jahr. 

Werde Teil des Auftrags!

Interesse? 
einsatz.de@om.org | 06261 947-0

TEENSTREET

26. Juli – 2.  August 
	 2024 / Offenburg,
			    Germany
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Notizen/NotesGebet
Wir möchten den gesamten Ostereinsatz in eine kontinuierliche Gebetswelle hüllen 
und wünschen uns, dass Leute parallel zu den Einsätzen beten. Wir haben in der EFG 
Hasenheide einen speziellen Gebetsraum eingerichtet, der täglich von 8-22 Uhr ge-
öffnet sein wird. Außerdem wird es an den Einsatzorten Gebetszelte geben, in denen 
Gebet und Lobpreis stattfinden werden. Gebet auf der Straße und Gebets Spaziergänge 
über den Platz an den Einsatzorten sind ebenfalls möglich. Ihr könnt euch in den Zeit-
plan für den Gebetsraum und die Gebetszelte eintragen, aber ihr könnt auch gerne 
spontan kommen! 

Prayer
We would like to cover the whole Easter outreach in a continuous wave of prayer 
and we would like people to be praying parallel to the outreaches. We have set up 
a special prayer room in the EFG Hasenheide that will be open every day from 
8am-22pm. There will also be prayer tents at the outreach locations, where 
prayer and worship will take place. Prayer on the street and walking around the 
square at the outreach locations is also possible. You can put your name on 
the roster for the prayer room and prayer tents, but you are also welcome to 
come spontaneously! 

Hier kannst du 
dich eintragen:
Sign up here:

32 33



Notizen/Notes Notizen/Notes

34 35



Name:


	What to expect? 
	Training/3steps 
	STEP 1: START A CONVERSATION
	STEP 2: SHARE THE GOSPEL
	STEP 3: LEAD A PERSON TO CHRIST


